

# 第五十七屆學校舞蹈節

## 57th Schools Dance Festival

### 特別通告

#### (一)群舞、雙人舞/三人舞及體育舞蹈的比賽安排

因應 2019 冠狀病毒病疫情依然嚴峻，政府於 2021 年 1 月 4 日宣布全港學校在 2021 年 1 月 10 日後，維持暫停面授課堂及校內活動，直至本年學校農曆新年假期開始。根據本會於 2020 年 12 月 4 日向所有參賽學校發出的信函，當全港學校未能於 2021 年 1 月 11 日全面恢復面授課堂，所有群舞、雙人舞/三人舞及體育舞蹈的比賽將會改為錄影模式比賽，有關指引已上載至本會網頁。

#### (二)獨舞的比賽安排

本會將持續評估疫情情況，並於 2021 年 1 月下旬公布有關的比賽安排。

### Special Announcements

#### 1. Competition arrangements of Group dance, Duet/Trio and DanceSport

Since the situation of COVID-19 is still severe, the Government has announced that all schools will continue the suspension of face-to-face classes and school activities after 10 January 2021 and the suspension will continue until the beginning of schools' Chinese New Year holidays. According to the letter issued by our Association to all participating schools on 4 December 2020, when all schools in Hong Kong fail to fully resume face-to-face classes on 11 January 2021, all competitions of Group dances, Duet/Trio and DanceSport will be changed to video mode. The relevant guidelines have been uploaded to our website.

#### 2. Competition arrangements of Solo

We will continue to evaluate the epidemic situation and announce the competition arrangements in late January 2021.